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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Újabb akkumulátorgyár épül Komáromban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Komárom-Esztergom vármegye  középső  részén  jelenleg  zajló  nagyméretű  vízügyi  beruházások
nyomán  a  legjobb  minőségű  vizeket  nyújtó  karsztvízrendszereket  csapolná  meg  a  kormánya,
kockáztatva a Tatai-medence értékes ökoszisztémájának tönkretételét. Emellett komolyan fejlesztik
a víziközműveket is Tatabánya körül, mindezzel párhuzamosan pedig a jelenlegi ötszörösére bővítik
a komáromi ipari park területét. Engedje meg, hogy éljünk ezért azzal a gyanúval, hogy a vízügyi
beruházások nem a lakosság vízellátását biztosítanák, hanem újabb ipari beruházásoknak készítik
elő a terepet, melyről a helyi lakosok szokás szerint nem kapnak felvilágosítást.

Kérem ezért miniszter urat, hogy a következő kérdésekre válaszoljon:
• Miért vált szükségessé a komáromi ipari park bővítése? Milyen új beruházókkal számolnak

a komáromi ipari parkban?
• Az SK Innovation két gyárán kívül terveznek-e újabb akkumulátorgyárat, vagy 

akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó üzemet telepíteni a komáromi ipari parkba? Folynak-e 
erről konkrét tárgyalások beruházókkal?

• Ha igen, mely cégekkel, milyen beruházásokról?
• Korábban azt nyilatkozta, hogy újabb, háromezer milliárdnyi kínai autóipari beruházás 

érkezik hazánkba. Konkrétan mely kínai nagyvállalatokkal tárgyalt a beruházásokról? 
Pontosan milyen beruházások érkeznek ide, hol tervezik ezeket (mely településeken)?

• Tervezik-e az érintett települések lakosságának előzetes hozzájárulását kérni a 
beruházásokkal kapcsolatban, még a megállapodások megkötése előtt?

Válaszát előre is köszönöm!

üdvözlettel,

Keresztes László Lóránt


